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Päevakord:
1) direktori ülevaade 2023/2024 õppeaastast
2) direktori palub hoolekogult nõusolekut töötajate koolituspäeva korraldamiseks 17.

juunil
3) jooksvad küsimused, mured, ettepanekud

1. Direktori ülevaade 2023/24 õppeaastast
Lasteaia direktor teeb ülevaate möödunud õppeaastast.

Õppeaasta peateema ,, Iga sõna ja samm jätab jälje!”.

Lasteaias on poole kohaga tööl eripedagoog. Logopeedi ei ole. Töötajad on läbinud koolitusi
erivajadustega lastega toimetamiseks. Töö erivajadustega lastega on muutunud
teadlikumaks. On loodud LAM (lapse arengu meeskond).
Vallaga koostöös püütakse luua organ, kelle abil on võimalik toetada erivajadustega lastega
peresid.

Võnnu Keskkooliga toimus ümarlaud laste kohta, kes sügisel kooli lähevad. Koostöö kooli ja
lasteaia vahel on hea, lasteaed on omalt poolt kogu vajaliku info edasi andnud.
Koostööd tehakse lisaks koolile ka raamatukogu, hooldekodu ja kultuurimajaga.

Hetkel on lasteaias 5 rühma: 1 sõimerühm, 2 liitrühma ja 2 aiarühma.

Eelarvest:
Hiirekeste rühma remont lükkus edasi.
Suur summa on läinud transpordi kulude peale, et lapsed saaksid käia lasteaeda
esindamas.

Sel aastal toimus esimest korda rahvatantsu huviring.
Sama õpetaja järgmisel aastal rahvatantsu ringi teha ei saa, kuid püütakse leida uus
õpetaja.
Lisaks soovitakse järgmiseks aastaks teadusringi.

Eesmärgid uueks õppeaastaks:
- tugispetsialstid
- lahtised tegevused maja sees
- ühiskoolitused
- hiirekeste rühmaruumi renoveerimine



- lasteaia õueala valgustus
- tagumise värava jalgtee valgustus

Uuriti tagumise värava jalgtee kordategemise kohta. Hetkel see parkla ehituse plaanide sees
ei olnud.
Hoolekogu ettepanek: teha korda jalgtee kultuurimaja parklast lasteaia tagumise väravani -
teekate ja valgustus.

Mureks on ka kultuurimaja parklas lastega lasteaeda tulek. Parkla on joonimata ja pole
kohta, kus kõndida. Vastuseks: kultuurimaja parkla on õueala.

Lepatriinude rühm tõi välja, et kevadel oli väga palju üritusi ja lapsed olid nendest väsinud.
Tasub plaane tehes sellega arvestada, et kõik ei kuhjuks või mõned üritused ära jätta.

2. Koolitus 17. juunil
Algne plaan oli üheks päevaks lasteaed sulgeda, kuid otsustati avada valverühm. Koosoleku
ajaks oli 4 lapsevanemat teada andnud valverühma vajadusest.
Edaspidi võiks selline info lapsevanematele jõuda varem, et saaks vajadusel oma plaane
ümber korraldada.

3. Jooksvad küsimused, mured, ettepanekud
3.1. Rühmade korraldus

Ühes rühmas oli mure, kus Eliisi kaudu tuli kiri, et rühm on teise rühmaga
liidetud, kuid lasteaias toimetasid rühmad eraldi. Probleem tekkis
infovahetusest. Rühmade korraldus on lasteaia juhatuse otsustada vastavalt
sel hetkel tööl oleva personali arvu järgi - lähtuda tuleb juhtkonna poolt Eliisi
saadetud kirjast.

3.2. Järgmine õppeaasta
Osad Hiirekeste ja Mesimummide lapsed lähevad Lepatriinudesse ning osad
Oravakesed lähevad Hiirekestesse. Kõikidele lapsevanematele, keda need
muudatused puudutavad, on saadetud kiri. Kes kirja pole saanud, selle laps
jääb enda rühma.
Rühmaruumid jäävad paika, vajadusel liiguvad õppevahendid, et igal rühmal
oleks eakohased asjad olemas.
Augustisse on planeeritud laat lasteaia personalile, kus õpetajad saavad
vahetada oma õppevahendeid.
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